



Why Your Contribution Matters ?

1 Preserve Heritage

Protecting Balinese customs, traditions, arts, and local wisdom, ensuring the sustainable culture of Bali island.

2 Nurture Nature

Contribute to the nobility and preservation of Bali's unique Culture and Natural Environment, making it an even more beautiful destination.

3 Elevate Your Experience

Improve the quality of service and Balinese Cultural Tourism Management, promising you a safe and enjoyable travel adventure in Bali.

Share your purposeful travel moments using **#BaliLegacyJourney**. Inspire others to embrace responsible tourism and be a part of Bali's sustainable future.

lovebali@baliprov.go.id



Contact us on Whatsapp
+62821 5758 6600



SCAN QR OR VISIT OUR SITE

lovebali.baliprov.go.id

The Legal Basis, Law Number 15 of 2023; Regional Regulation number 6 of 2023; Bali Governor Regulation Number 2 of 2024; Bali Provincial Government.



您的贡献为何如此重要？

1 保护文化遗产

保护巴厘岛的风俗、传统、艺术和当地智慧，确保巴厘岛文化的可持续发展。

2 保护自然环境

致力于保护巴厘岛的独特文化和自然环境，使其成为更加美丽的旅游胜地。

3 提升您的体验

提升服务质量和巴厘文化旅游管理，为您带来一个安全舒适的巴厘探索之旅。

欢迎您在分享有意义的旅行时刻时使用 **#BaliLegacyJourney**（巴厘自然文化遗产之旅）的标签。激励他人拥抱负责任的旅游方式并成为巴厘岛可持续未来的一部分。

lovebali@baliprov.go.id



可以通过WHATSAPP联系我们
+62821 5758 6600



扫描二维码或登录我们的网站

lovebali.baliprov.go.id

法律依据：2023年第15号法律，巴厘省地方政府2023年第6号法规，巴厘省省长2024年第2号令，巴厘省政府